

Title (en)

Working table or desk.

Title (de)

Schreib- oder Arbeitstisch.

Title (fr)

Table de travail ou bureau.

Publication

EP 0551880 A1 19930721 (DE)

Application

EP 93100411 A 19930113

Priority

DE 9200440 U 19920117

Abstract (en)

A working table or desk has a table stand and a table top (2) which is arranged thereon and can be set, in particular, at an incline. The table stand exhibits a fixed cross-member (8) which runs in the longitudinal direction of the table at the top front in the region of the front edge (9) of the table top (2) and forms an upwardly open ledge (11). The cross-member (8) is arranged beneath the table top (2) and has a cross-member rear wall (12) which is connected to the underside of the table top, bears the table top (2) and projects downwardly from the latter. The ledge (11) is fitted, such that it projects forwards, at the lower end of said rear wall. The ledge (11) essentially does not jut out in front of the table top (2), with the result that an essentially vertical ledge opening (14) is formed between the free front edge (13) of the ledge (11) and the front edge (9) of the table top (2).<IMAGE>

Abstract (de)

Ein schreib- oder Arbeitstisch weist ein Tischgestell und eine auf diesem angeordnete, insbesondere schräg stellbare Tischplatte (2) auf. Das Tischgestell enthält eine vorne oben im Bereich der Vorderkante (9) der Tischplatte (2) in Tischlängsrichtung verlaufende, feststehende Traverse (8), die eine nach oben hin offene Ablagerinne (11) bildet. Die Traverse (8) ist unterhalb der Tischplatte (2) angeordnet und weist eine mit der Tischplattenunterseite verbundene, die Tischplatte (2) tragende und von dieser nach unten hin abstehende Traversenrückwand (12) auf, an deren unteres Ende die Ablagerinne (11) nach vorne vorstehend angesetzt ist. Die Ablagerinne (11) ragt im wesentlichen nicht vor die Tischplatte (2) vor, so daß zwischen dem freien vorderen Rand (13) der Ablagerinne (11) und der Vorderkante (9) der Tischplatte (2) eine im wesentlichen vertikale Ablageöffnung (14) gebildet wird. <IMAGE>

IPC 1-7

A47B 17/02; A47B 97/00

IPC 8 full level

A47B 17/02 (2006.01); **A47B 97/00** (2006.01)

CPC (source: EP)

A47B 17/02 (2013.01); **A47B 97/00** (2013.01); **A47B 2200/0006** (2013.01); **A47B 2200/0043** (2013.01)

Citation (search report)

[A] US 2861386 A 19581125 - PAULSEN PAUL L, et al

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE DK ES FR GB GR IT LI NL PT SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0551880 A1 19930721; EP 0551880 B1 19950830; AT E126983 T1 19950915; DE 59300512 D1 19951005; DE 9200440 U1 19920430;
DK 0551880 T3 19950918; ES 2076795 T3 19951101

DOCDB simple family (application)

EP 93100411 A 19930113; AT 93100411 T 19930113; DE 59300512 T 19930113; DE 9200440 U 19920117; DK 93100411 T 19930113;
ES 93100411 T 19930113